

## Referat FAU-møte Rå skole 17.10.2024

Klasse	Representant	Rolle/Oppgave	Til stede	Sendt
Rektor	Marianne Ingebrigtsen	Rektor	x	x
8A	Morten Heiselberg	Elevkveld	X	x
8B	Gjertrud Hartvedt	Elevkveld	X	x
8C	Roger Foss	Leder	X	x
8D	Ragnhild Hvidsten	Elevkveld	X	x
8E	Helge A. Karlsson		Ikke møtt	x
9A	Merete Iversen	Medlemsutv. Natteravnene	X	x
9B	Bogna Aadnevik	Foreldreforedrag	X	x
9C	Werner Øvretveit	Medlemsutvalget Natteravnene?	X	x
9D	Pia Rønningen	Foreldreforedrag	X	x
9E	Linn Angelfoss	Nestleder, Facebook (Thomas Løland)	X (vara)	x
10A	Hilde Ridderseth	Økonomiansvarlig, dialog med Centrum 24/25	X	x
10B	Tora Sofie Haarr	Skoleball	X	x
10C	Jane Bore Sandal	Medlemsutvalget Natteravnene, innkallingsansvarlig	X	X
10D	Ingvild Nesheim	Skoleball	Syk	X
10E	Monica Oppedal	Medlemsutv. Natteravnene	Meldt fravær	X

## **Agenda:**

1. Velkommen og kort gjennomgang av agenda
2. Informasjon fra rektor
  - a. Dato for skoleball: forslag fra Tora Sofie & Ingvild
3. Byggesak: Status og eventuelle aksjoner
4. Status fra gruppene/aktiviteter
  - a. Natteravn
  - b. Trafikalt grunnkurs
  - c. Elevkveld
  - d. Klubb Råjale
  - e. Foreldreforedrag
  - f. Skoleball
  - g. Økonomistatus
5. Eventuelt

## **Informasjon fra rektor:**

**Bygg.** Det er fremdrift på jobbingen. Fjernet trær for å på plass nytt bygg. De som står for arbeidet er greie å forholde seg til. Går så bra som det kan. Er en del støy. 8. trinn nede har det verst. Vurderer å bytte etter jul for å fordele belastningen. Kanskje også på 9. trinn. Ferdig høsten 26. De vet ikke hva som skjer med gamle hallen ennå. I forslaget som er tegnet er den gamle hallen der. Venter på avklaring.

Skjer mye i svømmehallen også. Har tro på at det blir veldig bra. Mindre areal har gått bedre enn de fryktet. Tror svømmehall blir ferdig før jul. Hatt en del utfordringer med akustikk og måttet gjøre ekstra på det. Malt, nytt ventilasjonsrom, ny utgang ut, nytt sitteamfi, vegg for projector etc. Elevene har fått ha medvirkning. Bordtennisbord, fotballspill.

Har hatt litt utfordringer med dette adm.bygget. Varmtvann forsvant i en del uker. Fikset i høstferien.

I morgen kommer arkitekter for å møte elevrådsmøte for å diskutere skoleplassen. Medvirkning.

## **Diverse:**

På 8. trinn. Lærerne synes de er positive. Mye energi. Klasserommene er åpne, men gir elevene tilgang til gymsalen tre ganger i uken. Da kan de som vil herje der. 18/10 er det besøk av politiet. Snakker til 8. trinn. Er forebyggende samtale med velmente råd, f.eks. nasking, deling av bilder, bæring av kniv, at de nærmer seg kriminell lavalder.

*Blokkdager:* 10 dager i året. Tverrfaglighet. Første i Hordnesskogen. Nå har de hatt en på hvert trinn. 8. trinn: identitet og fordommer. 9. trinn: så Kvinnen i sort på teateret. 10. trinn hadde tema microverden. Lagde celler i papp-masje.

*Elevrådet* er akkurat kommet i gang. Lærer som koordinerer er godt fornøyd med elevrådet og det ser lovende ut. 10. trinn skal på heksejakten på DNS.

*Fokusdager:* de gamle terminprøvene. For 10. er det likt eksamen. 8. og 9. er det mer fokus på læring.

*Planlegging av Haloween.* Elevrådet lager en kahoot som klassene kan benytte. Har søkt rektor om å få bruke 1 time. Har sagt ja gitt at de har et program. Mulighet for å kle seg litt ut. Klassebilde og premiering for best utklede.

*Økonomi:* Traurig tema, og det skal bli verre. Har fått noe midler til trykte læreverk. Prioritert mattebøker på alle tre trinn. Der det er størst utfordringer å bruke pc. Noen flere digitale ressurser og noen bøker til biblioteket. Er i gang med lesekvart og det krever øving. Har fått noen midler til praktisk og variert undervisning, f.eks. valgfag.

God stemning på huset blant de ansatte. Lite sykefravær på ansatte.

Friluft på 9. trinn har vært på Hamlagrø. I Fanaposten i dag. De søkte Rieber om penger ++

### **Status fra gruppene:**

#### **Natteravn:**

Kommet godt i gang. Dårlig oppslutning fra Rå. Spesielt seinvaktene. Behovet er der, spesielt på Lagunen og Zinken.

Diskusjon om vi skal gjøre noe for å øke oppslutningen: Si noe om hvor viktig det er? Noe propaganda fra hvorfor det trengs. Eksempler på hendelser (anonyme). Send ut på Facebook? Send ut på Vigilo via skolen?

**Aksjon: Besluttet å utsette «purring» til nye lister skal sendes ut. Dette må være med som tema på agenda for FAU-møtet i januar / februar. Ansvarlig: Roger F.**

#### **Trafikalt grunnkurs:**

Hatt kontakt med en Tuva. De vil gjerne ha samarbeid og ble glad for at FAU på Rå tok kontakt. Gjenstår og avtale. Et kurs før jul og noen flere etter jul. Høre med trafikkskolen hva som var gjort i fjor.

**Aksjon: Hilde avtale med trafikkskolen og tar kontakt med rektor når ting er på plass for utsendelse.**

#### **Elevkveld:**

Pia har avklart alternative datoer om vi skal gjør det før jul. 6., 7. eller 11. Linn K skulle sende ut info fra i fjor. Var et vellykket arrangement. Bli presisert at det er et foreldreintensivt

arrangement. Må ta kontakt med Anne (lærer) og diskutere med elevrådet. Må beslutte dato. Spurte om sponning slik at det ble gratisarrangement. Tidligere har man tatt betaling. Mulig med kombo? Kan evt overskudd gå til skoleball? Etter en diskusjon ble det avslutningsvis besluttet at vi ønsker å flytte arrangementet til januar.

**Aksjon: Gjertrud tar kontakt med rektor for å finne nye mulige datoer. Gjertrud, Morten og Ragnhild foreslår et opplegg i neste FAU.**

### **Klubb Råjale**

Er ikke lenger en aktivitet.

### **Foreldreforedrag**

Bogna og Pia tar kontakt med Linn C om det kom noe ut fra møtet som hun hadde med andre skoler. Finne datoer med rektor, også her etter nyttår, hvor det ble nevnt at det er et poeng å få gjennomført det mens det ennå er mørkt ute. Tar gjerne innspill til tema. Spør helsesøster mtp hva som kan være aktuelt. Har selv tenkt på: Aktive gamere. Ufarliggjøre dette og hvordan det best håndteres. Andre forslag var Ros, evt politiet.

**Aksjon: Bogna og Pia vurderer tema og tar det opp på nytt i neste FAU.**

### **Skoleball** (Diskusjon om skoleball mens rektor var til stedet)

Henvendelse til oss fra FAU på Skranevannet, spesielt mtp finansiering av arrangementet. Henvendelse ble også sendt til FAU på noen andre skoler. Ingvild og Tora har diskutert dette med finansiering. Det er utfordrende å samle inn penger ifm skolearrangement. Ingen har kontanter og telefonene samles inn, noe som fjerner muligheten for vipps. Diskusjon om hvordan ballet kan finansieres. Egenandel har vært ca 500-600 kr. Elevene ser bare muligheter, så foreldre må være med å styre dette. Det bør være 10. trinns foreldre som er vakter ++. Må kommunisere nøye i forkant. Flere mener at løsning med å ha arrangementet på et hotell e.l. er beste løsning av det som er prøvd. Får mat, vakter, rydding etc. Flere synes alternativet med å betale for et opplegg er best, samtidig som at det tas opp at vi må tenke på de som ikke har anledning til å betale.

**Aksjon: Tora tar kontakt emd FAU på Skranevannet skole. Roger finne kontaktinfo til Tora. Tore og Ingvild vurderer alternativer og foreslår dette på neste FAU.**

### **Økonomistatus**

Vi har penger på konto. Hva kan vi bruke penger på? Hvem skal ha tilgang til kontoen.

I etterkant av møtet har Hilde sendt mail med info om at FAU har kr 53.000 på konto.

### **Eventuelt**

Det ble en diskusjon om stemningen og miljøet på skolen var god. Det ble vist til en del rykter om enkeltsaker. Diskusjonen endte med at det ble ønsket at rektor kunne ha dette med som et eget tema for litt dypdykk i neste FAU-møte, selvsagt uten å nevne enkeltsaker.

**Aksjon: Roger tar kontakt med rektor**